
19

PA

vrijdag31 januari2014

HALLE

Prijs voor
toegankelijkheid
afgeschaft
Halle gaat geen Toegankelijk-
heidsprijs meer uitreiken. De
prijswerdsinds2005uitgereikt
aan handelaars die bij het bou-
wen of verbouwen rekening
houden met de toegankelijk-
heid voor mensen met een be-
perking. Officieel is de prijs af-
geschaftomwillevanbesparin-
genenwilhetstadsbestuurmet
andere acties de problematiek
van de toegankelijkheid verbe-
terenmaaroppositiepartijN-VA
vindtdeafschaffinggeengoede
zaak. «Het is onbegrijpelijk dat
de stad dit project afschaft, ter-
wijlhetgedragenwerddooreen
groep vrijwillige ervaringsdes-
kundigen», zegt gemeente-
raadslidConnyRoekens(N-VA).
Schepenvan Sociale ZakenGuy
Nechelput (CD&V) vindt de kri-
tiek overdreven. «We merkten
datdeingediendeprojectenook
niet meer zo hoogstaand wa-
ren», zegtNechelput. «Ondanks
het afschaffen vandeprijs gaan
we wel nog werk maken van
toegankelijkheid,onderandere
in onze eigen gebouwen en de
horecazaken indestad.» (BKH)

LIEDEKERKE

2.653 euro
ingezameld voor
Haiyan
De spaarpottenactie van Liede-
kerkse Gemeentelijke Raad
voorOntwikkelingssamenwer-
king (G.R.O.S.) tenvoordele van
deheropbouwvanHaiyan inde
Filippijnenheeft1.653euroop-
geleverd. De spaarpotten ston-
denopgesteldbijdehandelaars
waar klantenhunwisselgeld in
despaarpotkondendeponeren.
G.R.O.S. heeft het bedrag inte-
graalgestortopderekeningvan
het Consortium 12-12. De Lie-
dekerksesp.a-afdelingverkocht
soep op de markt en kon 1.000
euroverzamelen. (TVP)

LINKEBEEK

Inspraak voor één
Linkebekenaar
Het gemeentebestuur van Lin-
kebeek kreeg uiteindelijk
slechtséénreactieopdeoproep
via de gemeentelijke website
om suggesties te doen voor de
nieuwemeerjarenplanningvan
de gemeente. «Wellicht omdat
de Linkebekenaar hier graag
woont en tevreden is», rede-
neert dienstdoend burgemees-
ter Damien Thiéry (LB). Bij op-
positiepartij Prolink vinden ze
dat kort door de bocht. «Als je
die oproep maar begin decem-
ber op dewebsite plaatst, is het
logischdateramperéénreactie
opkomt», zegtgemeenteraads-
lid Rik Otten (Prolink). «Dan
durven zeggendat de inwoners
gewoontevredenzijn is eenbe-
lediging voor de Linkebekena-
ren. Demensen konden op zijn
minst verwittigd worden via
het infobladwantniet iedereen
kijktnaardewebsite.» (BKH)

HALLE

Werken op
Nijvelsesteenweg
De Nijvelsesteenweg in Halle
tussen de Leopoldstraat en de
E429 krijgt een voetpad ge-
scheidenmet haagjes. De voet-
padenende fietspadenworden
vernieuwdennadienwordtook
hetwegdekvernieuwd.Deaan-
nemer start op 3 februari. Tij-
dens dewerken zal er geenver-
keermogelijkzijnophettraject.
Hetkruispuntterhoogtevande
Ernest Duezstraat en Kruis-
straat blijft zo lang mogelijk
open voor het verkeer. Het wa-
renhuis Eurospar blijft tijdens
dewerkenbereikbaarviadeLe-
opoldstraat. Als het weer mee
zit, zullen de werken klaar zijn
op 15 mei. Er is een omleiding
voorzien richting het stadscen-
trumvanHalle via deHalleweg
endeWelkomstlaan. (BKH)

KOSTEN NEKKEN KINDERDAGVERBLIJVEN DOOR NIEUWE REGELS

Ook Pagadder sluit door wetgeving
STRIJTEM

Kinderdagverblijf Pagadder van Els De Baerde-
maeker (30) en haarmoeder Brigitte Van Roy
(53)moet na elf jaar noodgedwongen de deuren
sluiten. Door de nieuwe regels worden de kosten
te hoog en is het financieel nietmeer houdbaar.
Twintig gezinnenmoeten noodgedwongen op
zoek naar een nieuwe kinderopvang. Dat is al het
tweede kinderdagverblijf in onze regio dat
zwicht door de strenge regelgeving.

TOM VIERENDEELS

Enkele dagen nadat Villa Kakel-
bont uit Opwijk aankondigde dat
hetdedeurengaatsluitendoorde
nieuwe wetgeving, hebben ook
Brigitte enElsmet pijn inhet hart
beslisteenpunttezettenachterde
Pagadder. Al elf jaar houden zede
opvang open in de Ramerstraat,
tegenover azijnfabriek Sint-Mar-
tinus. Moeder Brigitte was voor-
dien al tien jaar onthaalmoeder.
Ook zij kunnen de hogere kosten
nietmeerhouden. Bij VillaKakel-
bont waren de werken die nodig
waren om te voldoen aan de vei-
ligheidsnormen de doodsteek.
«Datisbijonsniethetprobleemen
we zijn zeker geen tegenstander
van die veiligheidsnormen», ver-
klaartBrigitte.«Maartotvorigjaar
mochtenweperkind,perdageen
forfaitairbedragvan16,50euroin-
brengenalskost,zonderdatwedit
moestenbewijzen.Sinds1januari
is dit verlaagd naar zeven euro
waardoor onze sociale zekerheid
en belastingen gewoon niet be-

taalbaarmeer zijn, want onze in-
komsten blijven gelijk. In die kost
zit alles inbegrepen zoals verzor-
gingsproducten, kledij tot de ver-
warming.Groterespelerskunnen
hogerekosteninbrengenzoalsbij-
voorbeeld de huur van hun ge-
bouw,maarwij zijnkleinendoen
hetgewoonthuis.Ookpersoonlijk
verdienenwenietveel. Moesthet
loonnuinverhoudingzijnmethet
diplomaenhetwerkdatwedoen,
zou het misschien nog dragelijk
zijn. Maar nu is de situatie echt
schrijnend.»

Oplossing gezocht
Toch hebben ze nog naar een op-
lossing gezocht. «We hebben

geïnformeerdomonsaan te slui-
ten bij de dienst Troetel van het
OCMW», verkaartVanRoy.«Maar
als jedatdoet,mogenwemetons
tweemaarmaximaalachtkinde-
ren houden. Dan hebben we ge-
woon te weinig inkomsten. Mo-
menteel hebben we twintig ge-
zinnen en zitten hier dagelijks
veertien kinderen.» Dus hebben
ze de moeilijke knoop doorge-
hakt en besloten ze de zaak stop
te zetten. «Woensdagavondheb-
ben we alle ouders ingelicht»,
zuchtBrigitte. «Zijwarennatuur-
lijk razend door de reden, omdat

niemand buiten de sector weet
wat de nieuwe regels achter de
schermenfinancieelvooronsbe-
tekenen. We sluiten wel pas 1
september, zodat de ouders tijd
hebben om een nieuwe opvang-
plaats te vinden, maar dat wordt
een moeilijke zoektocht. Alles is
gewoon volzet. Zelfs de grootste
spelerhier, ‘tBreughelkind,heeft
geenplaatsmeer.Er isdusduide-
lijk een tekort, maar door die
nieuwe regels gaan er alleen
maar verdwijnen. Ik heb woens-
dagnacht, nadat we alle ouders
hadden ingelicht, geen oog dicht

gedaan. Het raakt je diep als je
zoietsmoetvertellen.»
Brigitte heeft besloten om op
haareentjeverdertegaanalsont-
haalmoeder. Els heeft nog geen
oplossing. «Maar ze heeft een di-
plomavankinderverzorgsterdus
ik heb erwel een goed oog in dat
ze aan nieuw werk zal geraken»,
weetBrigitte.
Op Facebook is er een protestpa-
gina opgericht om de nieuwe
wetgeving aandekaak te stellen.
De pagina kan je vinden door te
zoeken naar ‘Steun de kinderop-
vang’.

ElsDeBaerdemaeker enBrigitteVanRoybij enkele kindjes in het kinderdagverblijf. Foto Mozkito

Colruytdossier zit muurvast
DeplannenvanColruytomeen
grotenieuwewinkel in Itterbeek
tebouwen, zittennogmuurvast.
DeDilbeeksegemeenteraad
heeft eennieuwrooilijnplan
voordeHerdebeekstraatgoed-
gekeurd,maardit gebeurdevol-
genshetbuurtcomiténiet cor-
rect.Debuurtbewonersbeloven
eennieuweprocedureslag.

Het goedgekeurde rooilijnplan is
dederdepogingvandegemeente
omdebestaande rooilijnen te la-
tenovereenkomenmetdebouw-
plannen van Colruyt. De eerste
versie van het rooilijnplan werd
begin vorig jaar vernietigd door
deRaadvanState.Detweedever-
siewerdnet voor de zomer terug
ingetrokken omdat de provincie
opmerkingen had. Tegen de der-
de versie werden opnieuw een

aantalbezwareningediend.Hier-
inhalendebuurtbewonersonder
meer de verwachte mobiliteits-
problemenaanennietreglemen-
taire wijzigingen aan de rooilijn
van de Ninoofsesteenweg. Het
schepencollege legde de argu-
mentennaastzichneerenliethet
nieuwe rooilijnplan op de ge-
meenteraadgoedkeuren.
Oppositieleider Luc Deleu (Open
VLD) wees het college nochtans
opdemogelijkegevolgenvanhet
negeren van ingediende bezwa-
ren. Intussen moet de Raad van
Statezichnoguitsprekenoverhet
rooilijnplan. Daardoor staat het
projectnavijf jaarnogaltijdgeen
stapverder.
Het buurtcomité blijft het ge-
meentebestuur en Colruyt op-
roepen om een betere locatie te
zoeken. (DHB)

ITTERBEEK

Staatssecretaris PhilippeCourard (PS) huldigtmet directeur
JeanMuylaert het schaalmodel SHAKESPEARE in. Foto Mozkito

Staatssecretaris huldigt installaties in
SINT-GENESIUS-RODE

StaatssecretarisPhilippeCou-
rard (PS)huldigdegisterochtend
ophetvonKarmanInstituut
twee installaties indiedoorhet
instituutwerdengebouwdinsa-
menwerkingmethetStudiecen-
trumvoorKernenergie inMol.

DeeersteinstallatiewerdSHAKE-
SPEAREgedoopteniseentafeldie
aardbevingen kan simuleren om
zo de gevolgen van een natuur-
ramp op een kernreactor te be-
studeren. Een tweede installatie
is de MYRRHABelle, een schaal-
model van een reactorgedeelte
waarbijdanweerallestromingen
van de koelvloeistof bestudeerd
kunnenworden.
«Wehebben3,5miljoeneurovrij-
gemaakt voor dit project», legt
staatssecretaris Courard uit.
«Door deze infrastructuur wordt
een nieuwe generatie weten-
schappers opgeleid in België. Di-
recteurJeanMuylaertvanhetvon
Karmaninstituutvroegdestaats-
secretariswelomextramiddelen.
«We willen toonaangevend blij-
ven en de hoogste kwaliteit bie-
den», zegt Muylaert. «Maar dan
moeten er wel investeringen ge-
beurenomonzelaboratoriauit te
breiden.» (BKH)

Gemeente koopt zoutstrooier aan
Dezoutstrooiervandegemeente
Galmaardenismeerdantienjaar
oud en gaat vervangen worden
door een nieuw exemplaar. «Dit
bespaart ons de kosten van de

herstellingen», zegt schepen van
Openbare Werken Armand Bie-
semans(CD&V).Dekostprijsvoor
de zoutstrooier wordt geraamd
op14.800euro. (MCT)

GALMAARDEN

Klant vindt wormen in verse kabeljauw van Delhaize

ArnaudGillet uitHerneontdek-
te levendewormen in zijn ka-
beljauw, die hij in deADDelhai-
ze inGroot-Bijgaardenkocht. De
manklopte aanbij Delhaize en
kreeg zijn rekening terugbe-
taald.

ArnaudGillet kochtenkele stuk-
ken verse kabeljauw in de AD
Delhaize in Groot-Bijgaarden.
Diezelfde avond stond er vis op
het menu. Maar toen hij en zijn
vrienden aan tafel gingen, ge-
loofden ze hun ogen niet. «Ter-
wijl we van die kabeljauw aanDebewusteworm. Foto Mozkito

het eten waren, zagen we plots
enkelewormen indevis zitten»,
zegt Arnaud. «Ik hebwel al eens
gehoord dat zoiets kan gebeu-
ren,maarals jedievisgoedbakt,
zijndiewormendood.Nuwaren
die beestjes nog aan het bewe-
gen. Ik kon het niet geloven»,
klinkt het. Arnauden zijn gezel-
schap moesten zich tevreden
stellen met een afhaalmaaltijd.
De dag nadien ging Arnaud ver-
haal halen bij de ADDelhaize in
Groot-Bijgaarden. «Daarhebben
ze de rekening van de vis terug-
betaald», zegt hij. «Maar nadien
stuurde ik nog een bericht naar
de hoofdzetel van Delhaizemet
devraagof zederekeningvande

afhaalmaaltijdkondenterugbe-
talen. Daar heb ik nooit reactie
op gehad», klinkt het.

Niet schadelijk
Bij Delhaize is men zich bewust
van het probleem. «Bij uiterst
verse vis kan het inderdaad ge-
beuren dat er een worm in zit»,
zegt woordvoerder Roel Dekel-
ver. «Onze vis ligt binnen de 24
uur na vangst in de rekken. Voor
we de producten naar dewinkel
brengen, worden alle vissen ge-
controleerdineenlichtbak.Maar
somskaner eens eenwormach-
ter een graat verstopt zitten,
waardoordiedandoordemazen
van het net glipt», zegt Dekelver.

Toch zijn de wormen volgens
hem niet schadelijk voor de ge-
zondheid. «Als je de vis goed
doorbakt, zijn de wormen dood.
Op de duizenden tonnen vis die
we verkopen kan er altijd wel
eentjemetwormenzitten.Maar
indat geval krijgenklantenmet-
eenhunrekeningterugbetaald»,
aldusDekelver. (DHB)

GROOT-BIJGAARDEN TERWIJL WE AAN
HET ETEN WAREN,
ZAGEN WE PLOTS
NOG WORMEN
BEWEGEN
Arnaud Gillet

HET RAAKT JE
DIEP ALS JE
ZOIETS AAN DE
OUDERS MOET
VERTELLEN
Brigitte Van Roy


